
Protokół Nr XIV/2025
XIV sesji Rady Miejskiej w Chodzieży

z dnia 28 kwietnia 2025 r.
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Chodzieży

XIV sesję  IX kadencji  Rady Miejskiej  w Chodzieży otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej
w Chodzieży Mirosława Kutnik. 

W  posiedzeniu  wzięli  udział:  Radni  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży,  Burmistrz  Miasta
Chodzieży Jacek Gursz, Zastępca Burmistrza Miasta Chodzieży Piotr Witkowski, Skarbnik Miasta
Radosław  Federkiewicz,  Sekretarz  Miasta  Izabela  Wylegała,  Naczelnik  Wydziału  Architektury
i Gospodarki  Terenami  Anita  Jasińska,  radca  prawny  Urzędu  Miejskiego  w  Chodzieży  Anna
Błaszczyk – Miężalska. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni: Dariusz Boberski, Łukasz Kreskowiak - dołączył do posiedzenia o godz. 14:27).

Przewodnicząca Rady M. Kutnik przypomniała o transmitowaniu i nagrywaniu obrad oraz zasadach
ochrony danych osobowych.

Przewodnicząca  Rady  M.  Kutnik  stwierdziła  obecność  13 radnych.  Osiągnięto  quorum,  przy
którym Rada może podejmować prawomocne uchwały.

Brak uwag do porządku obrad.
Porządek obrad

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.

3. Informacja o podpisaniu protokołu sesji, która odbyła się w dniu 24 marca 2025 r.

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Chodzieży.

5. Podjęcie uchwał:

a)  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  4  położonego

w Chodzieży przy ul. Ogrodowej 2,

b)  uchwała  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  części  nieruchomości  stanowiącej  działkę

nr 917 położonej w Chodzieży przy skrzyżowaniu ul. Kwiatowej i Rolnej,

c)  uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata

2025– 2028,

d) uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielone na nie odpowiedzi.

7. Sprawy różne.

8. Zakończenie obrad.
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W ramach 3. punktu obrad Przewodnicząca Rady M. Kutnik poinformowała, o podpisaniu
protokołu sesji Rady Miejskiej w Chodzieży, która odbyła się w dniu 24 marca 2025 r. Radni nie
zgłosili uwag do protokołu.

Następnie, w punkcie 4. głos zabrał Burmistrz Miasta Chodzieży Jacek Gursz, który omówił
sprawozdanie z działalności międzysesyjnej oraz przedstawił podsumowanie I roku nowej kadencji
2024-2029 w formie prezentacji multimedialnej. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

Przewodnicząca Rady M. Kutnik otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń.

Ad 5. Przystąpiono do podjęcia uchwał.

a)  Naczelnik  Wydziału  Architektury  i Gospodarki  Terenami  A.  Jasińska  przedstawiła  projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  4  położonego  w
Chodzieży przy ul. Ogrodowej 2.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję.

Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Spraw  Społecznych  M.  Jeśko-Doręgowska  oraz
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  J.  Drzewinska przedstawiły  pozytywne  opinie
Komisji o projekcie uchwały.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 położonego w Chodzieży przy ul. Ogrodowej 2.
13 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIV/101/2025 Rady Miejskiej w Chodzieży z dnia 28 kwietnia 2025 r. oraz wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

O godz. 14.27 radny Łukasz Kreskowiak dołączył do posiedzenia.
Przewodnicząca Rady M. Kutnik stwierdziła obecność 14 radnych.

b)  Naczelnik  Wydziału  Architektury  i Gospodarki  Terenami  A.  Jasińska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej działkę nr 917
położonej w Chodzieży przy skrzyżowaniu ul. Kwiatowej i Rolnej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję.

Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Spraw  Społecznych  M.  Jeśko-Doręgowska  oraz
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  J.  Drzewinska przedstawiły  pozytywne  opinie
Komisji o projekcie uchwały.
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Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
sprzedaż  części  nieruchomości  stanowiącej  działkę  nr 917  położonej  w  Chodzieży  przy
skrzyżowaniu ul. Kwiatowej i Rolnej.
14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIV/102/2025 Rady Miejskiej w Chodzieży z dnia 28 kwietnia 2025 r. oraz wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

c) Skarbnik  Miasta  R.  Federkiewicz przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej Wieloletnią
Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję.

Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Spraw  Społecznych  M.  Jeśko-Doręgowska  oraz
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  J.  Drzewinska przedstawiły  pozytywne  opinie
Komisji o projekcie uchwały.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej Wieloletnią  Prognozę
Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028.
14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIV/103/2025 Rady Miejskiej w Chodzieży z dnia 28 kwietnia 2025 r. oraz wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

d)  Skarbnik  Miasta  R.  Federkiewicz przedstawił  projekt  II  uchwały  zmieniającej  uchwałę
budżetową Gminy Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej  uchwałę  budżetową
Gminy Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok
14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIV/104/2025 Rady Miejskiej w Chodzieży z dnia 28 kwietnia 2025 r. oraz wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

W  ramach  punktu  6.  Przewodnicząca  Rady  M.  Kutnik  poinformowała  o  tym,  że  nie
wypłynęły żadne interpelacje radnych.

W  ramach  punktu  7.  Przewodnicząca  Rady  M.  Kutnik  poinformowała,  że  złożyła
sprawozdanie ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym, które jest załącznikiem do protokołu. 
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Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodzieży M. Kutnik
zamknęła posiedzenie dziękując uczestnikom za uwagę i pracę. Sesja trwała od godz. 14:00 do
14:45.

Obrady prowadziła:
Przewodnicząca Rady Miejskiej

/Mirosława Kutnik/
Protokołowała:

/Ewelina Żywicka/
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